

Resolutions Approved at the Board Meeting

The Company would like to inform that the following resolutions were approved at the meeting of the Board of Directors of the Company

- I. Ratified the decision to open Branches for ROP Centers and appointing agents through resolution by circulation dt 13 Aug 2020
- II. Approved the Company's guide to business conduct, the Company's IT systems infrastructure and applications and the Customer care strategy.
- III. Approved changes to the signatories authorized to manage the bank mandates of the Company
- IV. Approved the continuation of the Investment Strategy

FOR AL AHLIA INSURANCE CO. SAOG



AUTHORIZED SIGNATORY

aaic@om.rsagroup.com
alahliarsa.com

Al Ahlia Insurance Co. SAOG
PO Box 1463, PC 112, Ruwi, Sultanate of Oman

T +968 2476 6800
F +968 2479 7151

CR No. 1754807

شركة التأمين الأهلية ش.م.ع.
ص.ب ١٤٦٣، الرمز البريدي ١١٢، روي، سلطنة عمان

هاتف +٩٦٨ ٢٤٧٦ ٦٨٠٠
فاكس +٩٦٨ ٢٤٧٩ ٧١٥١

س.ت. ١٧٥٤٨٠٧



الأهلية
AI Ahlia

RSA INSURANCE

القرارات المعتمدة في اجتماع مجلس الإدارة

تود الشركة الإفادة بأنه تمت الموافقة على القرارات التالية في اجتماع مجلس إدارة الشركة:

- 1- التصديق على قرار فتح فروع للشركة وتعيين وكلاء التأمين في مراكز خدمات شرطة عمان السلطانية بموجب القرار بالتمرير بتاريخ 13 أغسطس 2020م.
- 2- الموافقة على دليل الشركة لسلوك الأعمال والبنية التحتية لأنظمة تكنولوجيا المعلومات والتطبيقات الخاصة بالشركة واستراتيجية خدمة العملاء.
- 3- الموافقة على التغييرات المعتمدة للمفوضين بالتوقيع لإدارة التفويضات المصرفية للشركة.
- 4- الموافقة على استمرار استراتيجية الاستثمار.

المفوض بالتوقيع



ع / شركة التأمين الأهلية ش.م.ع.ع

aaic@om.rsagroup.com
alahliarsa.com

AI Ahlia Insurance Co. SAOG
PO Box 1463, PC 112, Ruwi, Sultanate of Oman

T +968 2476 6800
F +968 2479 7151

CR No. 1754807

شركة التأمين الأهلية ش.م.ع.ع.
ص.ب 1463، الرمز البريدي 112، روي، سلطنة عمان

هاتف +968 2476 6800
فاكس +968 2479 7151

س.ت. 1705807